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Emlékeztető 
 

Tárgy: MEE EISZ 2012. évi tagértekezlet 

Időpont: 2012. április 25., 15 óra 

Helyszín: MEE Központi Iroda 

Jelenlévők: lásd. mellékelt jelenléti ív és meghatalmazások szerint 

 

Görgey Péter üdvözölte a résztvevőket és felkérte Dr. Danyek Miklóst az emlékeztető elkészítésére. Az em‐
lékeztető hitelesítését dr. Nagy László vállalta. A taggyűlés a felkéréseket elfogadta.  

Dr. Danyek Miklós megállapította, hogy a vezetőség és a küldöttek Szilágyi András vezetőségi tag, Bessenyei 
Tamás  és Decsi  Tamás  küldöttek    (előzetesen  kimentették magukat)  kivételével meghatalmazással  vagy 
személyesen jelen vannak, így a taggyűlés határozatképes.  

 

Elmúlt évi beszámoló:  

Eddigi rendezvények időrendben:  

- 2011.05.11.: A debreceni alállomás irányítástechnikájának 20. évfordulója, a MAVIR székházban.  

- 2011.06.08.: A Debreceni ÜIK  létesítésének 20. évfordulója, Debreceni E‐ON székházban  (párja az 
előző rendezvénynek).  

- 2011.09.01.: Vezetőségi.  

- 2011.09.: Vándorgyűlés: OHM két szekcióval is jelen volt.  

- 2011. 09.28.: Üzemirányító rendszerek IT biztonsága az Astron rendezésében, Hotel Griff, Budapest.  

- 2011.10.27.: A fuzzy logika energetikai informatikai alkalmazásai (Fuzzy Day), BME.  

- 2012.03.21.: Magyar Regula: Okos hálózat és Okos mérés szakmai nap. Az OHM MUBI titkára révén 
intenzív részvétel.  

- Tervezett volt: Ferihegyi Repülőtér energiaellátási  rendszerének megtekintése,   az élet keresztül‐
húzta, talán ősszel. 

 

Folyamatos feladatok: 

OHM MUBI: aktivizálódás  látszik, sok rendezvényen vesz részt, vándorgyűlésen és önálló rendezvényeken 
is.  

Hírlevél: kiküldése akkor történik, ha valamilyen érdemi esemény van. A MEE is elkezdte kiküldeni a saját‐
ját, ebből adódtak keresztbeszervezési problémák. A téma a MEE Elnökségin tisztázva  lett, a MEE minden 
esetben megkérdezi a hírlevélben érintett felet/feleket, hogy rendben van‐e a kiküldendő információ.  

A taglétszám 97 fő, továbbra is külön szervezés nélkül.  

 

Beszámoló a Szakosztály 2012. évi akciótervéről:  

Cím: MEE megújulási program.  

A szakosztály teljesíti az elvártakat, folyamatosan tartja a feladatban kitűzött célokat.  

 

2012‐es hátralévő rendezvények:  

- 2012.05.12: Napelemes rendszerek, Szent István Egyetem, Gödöllő: Pálfy Miklós röviden bemutatta 
a rendezvény programját.  
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- 2012.09.05÷07:Vándorgyűlés: Min. két szekcióban  is érintettek  lehetünk, Üzemirányítás (talán egy 
szekció) és Okos hálózatok (talán két szekció).  

- 2012.09.15 környékén: Vezetőségi.  

- 2012.10.XX: Prolan koordinálásában az új ÉMÁSZ KDSZ SCADA rendszerének bemutatója Miskolcon.  

- 2012.11.YY: Extra nagy kapacitású akkumulátorfarmok szakmai nap a BME‐n.  

- 2012. ősz: Ferihegyi energiaellátási rendszere?  

 

Pénzügyi helyzet:  

Továbbra  is takarékos működés volt és a  jövőben  is ezt tervezzük. 2011‐ben 300 eFt volt a tervezett költ‐
ségvetés, ehhez képest 315 eFt  lett, 2012‐ben az előirányzott 365 eFt. Ebben nincsen benne az esetleges 
pártoló tagi  támogatás. Cél, hogy  létrehozandó pártoló tagi szerződésekkel az EISZ önfinanszírozó  legyen. 
Korábbi megkeresésre az Astron, az Enersys és a Prolan is pozitívan nyilatkozott, hogy tudnák támogatni az 
EISZ‐t. Az Enersys meg is kötötte a szerződést a MEE‐vel, a Prolan és az Astron részéről folyamatban van.  

MEE  nehéz  anyagi  helyzete:  törvényi  változások miatt  a  K  +  F  láb  kiesett,  a  többi  3  láb  tartja magát 
(=négylábú asztal). Görgey Péter kérte, hogy akinek cége révén módja van a MEE, ill. az EISZ anyagi támoga‐
tására, az keresse meg őt/vagy közvetlenül a MEE‐t és ajánlja fel a segítségét.  

Az elnök ismertette az Elektrotechnikai Múzeum tragikus helyzetét: főállásban csak az igazgató asszony (dr. 
Antal Ildikó) maradt, ennek ellenére még működik, de igen nehezen „takaréklángon”. Kovács András főtit‐
kár  felkarolta  az ügyet  és próbál  lobbizni,  segíteni. Bély András  felvette, hogy  a nagyobb  cégek  adjanak 
adományt; Görgey Péter a MEE EE‐n elhangzottak alapján tájékoztatott ennek korlátos  lehetőségeiről. Az 
előzőekből kiindulva a  tervezett szekunder  technikai anyag/bemutató összeállítása  jelenleg hibernált álla‐
potban van.  

A MEE javasolta, hogy szervezzünk fizetős rendezvényeket, azonban az EISZ elnöke és titkára leterheltsége 
miatt nem tud vállalkozni erre.  

Díjjavaslatok:  Jelölés módja és szabályzata változott,  internet alapú  lett + komolyabb és pontosabb adat‐
megadás szükséges.  

Több  jelölt  is volt a Csáki díjra, de a nem meglévő MEE tagság miatt többen  is kiestek. A szakosztály ezzel 
együtt  is méltó  jelöltet  (Gaál Róbert, Astron) tudott állítani. A MEE díjbizottság oda  is  ítélte a díjat, teljes 
egyetértéssel.  

 

A taggyűlés egyhangúan elfogadta az elnök beszámolóját.  

 

Egyéb ügyek: 

2013‐ban a MEE‐ben tisztújítás lesz, a MEE elnöksége Hizl Józsefet javasolta jelölőbizottsági elnöknek. A je‐
lölőbizottság elnökét a küldöttgyűlés választja meg 2012. májusban. MEE szinten Almási Kristóf fogja képvi‐
selni az EISZ‐t a jelölő bizottságban, az előző vezetőségi értekezlet megválasztotta. Almási Kristóf kifejezet‐
ten kérte a vezetőséget és a küldötteket (rajtuk keresztül a tagokat  is!), hogy javaslatokkal (elnök, főtitkár 
személye és a kiválasztási szempontok) segítsék a munkáját.  

Az EISZ‐nél is tisztújítás lesz 2013‐ban. A saját jelölőbizottságot ‐ előzetes megkeresések alapján ‐ az alábbi 
nevek szerint javasolta az elnök: Szilágyi András, Papp György, Bessenyei Tamás. Papp György tartózkodása 
mellett a taggyűlés elfogadta a jelölteket.  

Görgey Péter felkérte Woynárovich Andrást, hogy a 2012. júniusi PACWORLD konferenciáról adjon tájékoz‐
tatást. Woynárovich András  ismertette a 2007‐ben alakult  szervezet alapkoncepcióját. Konferencia eddig 
2010‐ben és 2011‐ben volt, mindkétszer Dublinban. Idén Budapesten lesz, a továbbiakban lehetséges, hogy 
minden 2. évben  itt  lesz. A BME‐vel nem  jött össze a teremfoglalás,  így az Óbudai Egyetemen kerül meg‐
rendezésre, június 25÷29. között. A jelentkezők eddigi csekély számára tekintettel Görgey Péter felajánlot‐
ta, hogy az EISZ hírlevelében is népszerűsíthető a rendezvény. 






